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Abstract (en)

The shutter (2) has a formwork sheet (12) with a front face defining a formwork surface (5). Flat intermediate stiffeners and end stiffeners are
arranged against a rear face of the formwork sheet and welded to the formwork sheet. The end stiffeners are arranged along an end edge (30A)
and another end edge of the formwork sheet. A rear sheet (18) is arranged against the stiffeners and welded to the stiffeners. The sheets and the
stiffeners define a closed caisson (31). An insulating material is placed inside the caisson.

Abstract (fr)

La banche (2) de coffrage d'un mur en béton comprend une téle coffrante (12) présentant une face avant (14) et une face arriére (15) opposées, la
face avant (14) définissant une surface de coffrage et une pluralité de raidisseurs (16,17) disposés contre la face arriére de la tdle coffrante (12),
les raidisseurs (16,17) étant soudés a la téle coffrante (12). La banche (2) comporte en outre une téle arriére (18) disposée contre des raidisseurs
(16,17) et soudée a ceux-ci. De plus, la tdle coffrante (12), la t6le arriere (18) et les raidisseurs (16,17) délimitent ensemble au moins un caisson

(31) fermé.
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